

Title (en)

Filing unit for documents or the like and a filing assembly with inclined sections consisting of many of said units.

Title (de)

Element zum Ordnen von Dokumenten oder dergleichen und Zusammensetzung von geneigten Speichereinheiten, bestehend aus mehreren solchen Elementen.

Title (fr)

Élément de rangement pour documents ou autres et un ensemble de rangement à casiers inclinés constitués de plusieurs des dits éléments.

Publication

**EP 0307336 A1 19890315 (FR)**

Application

**EP 88450033 A 19880805**

Priority

FR 8712664 A 19870910

Abstract (en)

The filing unit according to the invention consists of a bent plate defining edges (2) and surfaces (3) comprising a backrest (3A), a seat (3B) forming an edge (2A) with the backrest (3A), a support surface (3C) and a face (3D) which connects the seat (3B) to the support surface (3C), forming with these latter an edge (2B) and an edge (2C) respectively. The filing unit is essentially characterised in that the connecting face is bent in the same direction as the backrest (3A) with respect to the seat (3B) so as to form with said backrest and said seat a U having unequal arms, in that the support surface (3C) is bent in the opposite direction to the seat (3B) with respect to the connecting face (3D), in that the edge (2B) is intended to rest on a surface (4) or on another filing unit and in that the crosswise- running extremity of the support surface (3C) is designed to rest on said surface in such a way that the backrest (3A) is angled over the seat (3B). <IMAGE>

Abstract (fr)

La présente invention concerne un élément de rangement pour documents ou autres et un ensemble de rangement à casiers inclinés obtenu à partir de plusieurs des dits éléments. L'élément de rangement selon l'invention est constitué d'une plaque pliée définissant des arêtes (2) et des parois (3) comprenant un dossier (3A), une assise (3B) formant une arête (2A) avec le dossier (3A), une surface de support (3C) et une paroi de liaison (3D) entre l'assise (3B) et la surface de support (3C) et formant respectivement avec ces dernières une arête (2B) et une arête (2C). L'élément de rangement se caractérise essentiellement en ce que la paroi de liaison est pliée dans la même direction que le dossier (3A) par rapport à l'assise (3B) de façon à former avec le dit dossier et la dite assise un U à ailes inégales, en ce que la surface de support (3C) est pliée dans la direction opposée à l'assise (3B) par rapport à la paroi de liaison (3D), en ce que l'arête (2B) est destinée à reposer sur une surface (4) ou sur un autre élément de rangement et en ce que le bord transversal de la surface de support (3C) est destiné à reposer sur la dite surface de telle manière que le dossier (3A) soit incliné au dessus de l'assise (3B).

IPC 1-7

**B42F 17/02; B42F 17/08**

IPC 8 full level

**B42F 17/02** (2006.01); **B42F 17/08** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**B42F 17/02** (2013.01 - EP US); **B42F 17/08** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] US 1379790 A 19210531 - WATERHOUSE EDWARD P
- [AD] FR 2544667 A1 19841026 - FRANCE SERVICES EQUIPEMENTS [FR]

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0307336 A1 19890315; EP 0307336 B1 19930127**; AT E85004 T1 19930215; CA 1313988 C 19930302; DE 3877866 D1 19930311; DE 3877866 T2 19930805; ES 2038332 T3 19930716; FR 2620317 A1 19890317; FR 2620317 B1 19900126; US 4944412 A 19900731

DOCDB simple family (application)

**EP 88450033 A 19880805**; AT 88450033 T 19880805; CA 576962 A 19880909; DE 3877866 T 19880805; ES 88450033 T 19880805; FR 8712664 A 19870910; US 2434558 A 19880912